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Kære naboer, 

Endnu et år er gået. Bestyrelsen trak hurtigt i arbejdshandskerne, og har 
iværksat en række initiativer, som vi har løftet i godt og humørfyldt fælles-
skab. 

Vores planer for de grønne områder er vi fortsat med at iværksætte, og vi har 
nået rigtig meget i forhold til de langsigtede målsætninger.  
Bestyrelsen agter at fortsætte arbejdet med de grønne områder i det kom-
mende år.  

Havedagene er meget vigtige for vedligeholdelsen af vores grønne områder. 
Årets havedage var traditionelt havedage, hvor vi også fik klaret rigtige mange 
opgaver. Fremmødet til begge havedage var flot, og bestyrelsen vil gerne tak-
ke mange gange til alle der deltog. 

Der er i det sidste par år ikke sket så meget med legepladserne som vi kunne 
ønske os. I lyset af at vores naboskab er rigt på mindre børn, vil bestyrelsen i 
det kommende år gøre en ekstraordinær indsats for at forbedre vores lege-
pladser. Fejl og mangler er blevet udbedret i henhold til den lovmæssigt udfør-
te tilstandsrapport. 

Vores hjemmeside har fået et nyt ansigt, og vi forsørger fra bestyrelsens side 
løbende at holde den opdateret med de seneste nyheder. Så vi kan kun opfor-
drejer jer til at besøge den på www.gf-hasselhoj.dk  

Det er nu lykkes at sælge de gamle plæneklippere.  

 

I lyset heraf forslår bestyrelsen en uændret ejerafgift i 2015. 

 

På vegne af bestyrelsen 

Kurt Blasen, Formand 

 


